
Alle båter trenger en kaptein. Noen mener kapteinens rolle er oppskrytt og at 
det er mannskapet som fortjener heder og ros, både for at skuter ikke går på 
grunn og når båten seiler så vannet fosser om baugen. Akkurat dette skal jeg 
ikke ta stilling til i denne artikkelen, så det er både en glede og er ære å få en 
aldri så liten samtale med selveste Christian Vennerød, kaptein for det norske 
laget i åpen klasse i bridge.

Kaptein på skuta


